
saraksts

- Saulkalne (pie veikala) k/n Enerģētiķis pīkst. 9:20
- K/n Enerģētiķis - Acone p lkst. 9:40
- Acone - k/n Enerģētiķis plkst. 10:10, pieturēs arī  Silabriežos 
plkst. 10:25/ Guntiņās plkst. 10:40 un Dālderos plkst. 10:45 
-K/n Enerģētiķis - Saulkalne plkst. 11:00
- Saulkalne - k/n Enerģētiķis plkst. 11:20
- K/n Enerģētiķis - Pikalne plkst. 11:40
- Pikalne - k/n Enerģētiķis plkst. 12:20
- K/n Enerģētiķis - Dālderi -Silabrieži - Guntiņas - Acone plkst. 
13:00
- Acone - k/n Enerģētiķis pīkst. 13:50
- K/n Enerģētiķis - Saulkalne plkst. 14:30
- Saulkalne - k/n Enerģētiķis plkst. 14:50
- K/n Enerģētiķis - Pikalne plkst. 15:10

domes z iņas

Pēdējā domes sēde notikusi
Pagājušās nedēļas trešdienā notika pēdējā Salaspils 1997. -2001. 

gada deputātu sasaukuma domes sēde. Nākamajā domes sēdē pieda
līsies jaunievēlētie deputāti.

Atceļ lēmumus
28. februāra sēdē deputāti vienbalsīgi nolēma atcelt domes lēmumu 

Par Acones ciemata ielu un pagalmu apgaismojuma iegādi, kas tika pie- 
ņemts pagājušā gada 25. oktobrī, tāpat atcelt 2000. gada 19. aprīļa lē
mumu Par sociālo palīdzību Salaspils pilsētas trūcīgajiem iedzīvotā
jiem, taču apstiprināt nolikumu Par sociālo palīdzību Salaspils mazno
drošinātajiem iedzīvotājiem, kas stājās spēkā 1. martā.

Ar 10 balsīm “par” un 1 - “pret” tika atzīti par spēkā neessošiem 
astoņpadsmit lēmumi, kas pieņemti laika posmā no 1992. līdz 1998. 

gadam  un kas saistīti ar pagājušajām apkures sezonām, siltuma un siltā 
ūdens tarifiem.

Savukārt par atkritumu izvešanu organizēšanu Salaspilī izvērtās 
plašas diskusijas, līdz beidzot deputāti secināja, ka jautājumi par šo lē
muma projektu nav izlemjami un no darba kārtības šis punkts jāsvītro.

Privatizēs zemes gabalus
Privatizācijai tika nodoti divi zemes gabali Gaismas ielā, uz kuriem 

atrodas ar pajām privatizētas divas 18 dzīvokļu mājas. Deputāti piekrita 
apvienot šos zemes gabalus ar dzīvojamajām mājām.

Tika nolemts izveidot privatizācijas komisiju, kas veiktu privati
zāciju pašvaldības īpašuma objektam - zemes gabalam Meža ielā 7a, 
kur atrodas par līdzdalības maksu uzbūvēta 55 dzīvokļu māja. Deputāti 
piekrita apvienot zemes gabalu ar šo māju un uzdeva komisijai slēgt 
zemes pirkuma līgumus ar dzīvokļu īpašniekiem.

Apstiprina budžeta naudas izlietojumu
Tika veikti arī šī gada budžeta noteikumu grozījumi: 542 lati 

pārvirzīti no viena fonda uz citu, lai sporta kompleksam iegādātos ciparu 
informācijas elektronisko tablo, 1000 latu - sociālās aprūpes mājas 
ārzemju komandējumiem, 300 latu - grāmatu iegādei vakara vidusskolā, 
2500 latu - atlīdzībai par ielu tirdzniecības organizēšanu p/u Salaspils 
tirgus, 140 latu - ģimeņu kluba Saskaņa jubilejas pasākuma organi
zēšanai k/n Rīgava un 500 latu - līgumdarbiem Salaspils pilsētas pirm
skolas iestādē.

Vienbalsīgi tika apstiprināts 2001. gada budžeta līdzekļu izlieto
jums: apmaksāta nozīmīšu izgatavošana; ugunsgrēka postījumu dēļ 
salaspilietei piešķirts materiālais pabalsts 500 latu apmērā; apmaksāti 
kvalifikācijas celšanas kursi defektoloģijā, logopēdijā, energopār- 
valdnieku apmācībā un bibliotēkas darbi pašvaldību finansēto iestāžu 
darbiniekiem un vienam iedz ī otājam - mācībās RPIVA saska ņ ā  ar no- 
slēgto līgumu; dotēta apkures tarifa starpība Saulkalnes ciematā 600 latu 
apmērā; apmaksāta dalības maksa elektroapgādes sistēmas rekons
trukcijai septiņām dzīvojamām mājām lauku teritorijā 11341atu apmērā; 
piešķirta naudas summa - 1000 latu - jauniešu korim Tiāde kā dalības 
maksa starptautiskajā koru konkursā MotreuxChoral Festivāl 2001; fi
nansiāli atbalstīta florbola komanda dalības maksas segšanai un piešķirti

(Turpinājumu, lūdzu, lasiet 3. lpp!)

aktuāli

Viena vēlēšanu 
iecirkni jau baiso

jau balso vēlētāji, kuri oficiālajā vēlēšanu dienā, 11. martā, neatradīsies Salaspilī

K/n "Rīgava” (tālr. 43186) 
ierīkotais vēlēšanu iecirknis strā
dā jau no ceturtdienas tiem vēlē
tājiem, kuri 11. martā neatradī
sies Salaspilī. Piektdien, 9. martā, 
šie cilvēki varēs nobalsot no plkst. 
16:00 līdz 20:00 un sestdien, 10. 
martā, - no pīkst. 9:00 līdz 13:00.

Savukārt svētdien, 11. martā, 
gan k/n Rīgava, gan k/n Enerģētiķis 
(tālr. 40578), gan Bioloģijas institū
tā (tālr. 45430 un 45396) vēlētāju 
balsis tiks pieņemtas no pīkst. 7:(X) 
līdz 22:00.

Vēlēšanu iecirkņos jūs varat 
iegūt informāciju par iecirkņu darba 
laikiem un balsošanas kārtību, kā arī

līdz 11. martam plkst. 12:00 iesniegt 
pieteikumu balsošanai mājās, ja 
veselības stāvokļa dēļ svētdien 
nevarēsiet ierasties iecirknī.

Ejot balsot, neaizmirstiet pa
ņemt līdzi pasi, kurā jābūt norādītai 
jūsu pieraksta vietai. Ja tādas atzī
mes nav, pēc LR Centrālās vēlēšanu 
komisijas rīkojuma Nr. 12 Par pie
raksta vietas pārbaudi, varat uzrādīt 
Salaspils pašvaldības Iedzīvotāju 
pierakstīšanās un izraksī šanās no
daļas izziņu vai Pilsonības un mig
rācijas lietu pārvaldes Iedzīvotāju 
reģistra izziņu. Būs derī ga ari infor
mācija no Pilsonības un migrācijas 
lietu pārvaldes, kuru telefoniski sa

ņēmusi vēlēšanu iecirkņa komisija.
Priekšvēlēšanu aģitācija iecir

kņa darba laikā tuvāk par 50 met
riem no vēlēšanu iecirkņa ieejas 
saskaņā ar pilsētas domes, novada 
domes un pagasta padomes vēlēša
nu likumu ir aizliegta. Tas nozīmē, 
ka no ceturtdienas līdz svētdienai 
k/n Rīgava tuvumā nedrīkst at
rasties neviens partijas plakāts vai 
citāda veida politiskā reklāma. Bet 
pārējo Salaspils vēlēšanu iecirkņu 
apkārtnē šis likums būs spēkā tikai 
svētdien, 11. martā.

Sagatavoja Inga KRUSTA

zināšanai

11. martā - pašvaldību vēlēšanas!
2001. gada 11. martā Latvijā 

notiks kārtējās pašvaldību vēlēša
nas, kas būs trešās kopš valsts ne
atkarības atjaunošanas. Iepriek
šējās pašvaldību vēlēšanas Latvi
jā notika 1994. un 1997. gadā un 
tajās piedalījās attiecīgi 58,5 % un 
56,8% vēlētāju.

Salaspilī 1994. gada pašvaldību 
Vēlēšanās, kas notika 30. maijā, 
piedalījās 4186 balsotāji, bet 1997. 
gada 9. marta vēlēšanās - 4625 vē
lētāji, kas ir 54% no balsstiesīga
jiem salaspiliešiem.

Pagājušajās pašvaldību vēlēša
nās Latvijā bija 566 vēlēšanu ap
gabali un tika ievēlētas 566 paš- 
valdības.

Kāpēc jāpiedalās vēlēšanās?

Piedalīšanās vēlēšanās ir viena 
no demokrātijas izpausmes for
mām. Latvijas Republikas Satver
sme nosaka, ka Latvija ir neatkarīga 
demokrātiska republika, kur valsts 
suverēnā vara pieder Latvijas tautai. 
Katram pilntiesīgam Latvijas pil
sonim, kurš vēlēšanu dienā sasnie
dzis 18 gadu vecumu, ir tiesības vē
lēt. Tomēr piedalīšanās vēlēšanās 
nav tikai tiesības, tas ir ari pienā
kums un iespēja mainīt savu dzīvi. 
Nereti pat viena vēlētāja balss kļūst 
izšķirošā tam vai citam deputāta 
kandidātam.

Kā jāvēlē?
* Vēlēšanu iecirknī no jums iz

sniegtajām vēlēšanu zīmēm jāizvē
las tikai viena - tā, kura atbilst tam

kandidātu sarakstam, par kuru jūs 
balsosiet.

* Ja jūs īpaši atbalstāt kandidāta 
ievēlēšanu, tad pretī šā kandidāta 
uzvārdam tam paredzētajā vietā 
izdariet atzīmi “+”.

* Ja jūs neatbalstāt kāda kandi
dāta ievēlēšanu, tad svītrojiet šā 
kandidāta vārdu un uzvārdu.

* Jūs varat ielikt aploksnē ari 
negrozītu (bez atzīmēm) vēlēšanu 
zīmi.

* Aploksne jāaizlīmē un per
soniski jāiemet vēlēšanu kastē.

Pēc LR Centrālās vēlēšanu 
komisijas materiāliem 

sagatavoja Inga KRUSTA
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Ak, ŠĪS dzīvokļu problēmas: īres 
komunālo ļ3akalpojumu 

maksājumi!
3. lpp.

Pirm svēlēšanu aptauja 
Salaspilī.

4 . Ipp.

Ko iedzīvotāji gribētu sagaidīt 
no nākam ajiem  deputātiem?

4 . un 5 . Ipp.

Bezmaksas autobusa kustības grafiks 
pašvaldību vēlēšanās 11. martā

(Turpinājumu, lūdzu, lasiet 3. lpp!)



apmaksāta politiskā reklāma

LATVIJAS ZEMNIEKU SAVIENĪBA

PAŠVALDĪBA -  JUMS

Valdis C ircenis 
ekonomists,

A/S “Roga-Agro” valdes 
priekšsēdētājs

Rudīte Ķikuste 
agronome, 

Salaspils Domes 
priekšsēdētāja

Raimonds Čudars 
jurists,

zvērināta advokāta palīgs

Baiba Kalniņa 
ekonomiste, 

SIA “Latvijas mežu 
ierīcība” direktore

Jānis Kļaviņš 
ģeogrāfs,

Latvijas Universitātes 
pasniedzējs

Veiko Spolītis 
politologs,

Rīgas Stradiņa 
Universitātes pasniedzējs

Raimonds Kalvāns 
uzņēmējs,

SIA “Rubus” prezidents

Ēriks Jušķevics 
bioķīmiķis,

PU “Valgums-S” 
direktors

Silvija Kalmane 
kultūras darbiniece, 

kultūras nama 
“Enerģētiķis” vadītāja

Aivars Grebežnieks 
uzņēmējs, 

l/U “Līgo” īpašnieks

Broņislavs Bruno 
zemnieks,

zemnieku saimniecība 
“Buļļi”

BALSO  PAR CILVĒKIEM, KURIEM VAR
UZTICĒTIES !
www.lzs-salaspils.lv

http://www.lzs-salaspils.lv


Ak, šīs dzīvokļu problēmas
Tieši pirms gada" SV” 5. nu

m urā es rakstīju  p a r dzīvokļu 
problēm ām  Salaspilī a r  šādu 
pašu virsrakstu. P a r dzīvokļu 
saimniecības komitejas darbu  
2000. gadā atskaitījos 9. febru
āra  numurā. Tagad sīkāk 
p a r  sm agāko problēm u - īres 
(apsaimniekošanas) un komu
nālo maksājumu parādiem. 

Parādnieki
Pašvaldības uzņēmuma Dzī

voklis apsaimniekošanā esošās 
mājās ir 3940 dzīvokļu, tajā skaitā 
2830 - jau privatizēti.

īres (privatizētiem dzīvokļiem 
- apsaimniekošanas) un komunālo 
maksājumu parādu kopējā summa 
līdz šā gada 1. janvārim  bija 
521 656 lati, kas ir par 98 548 
latiem (19%) mazāka nekā līdz 
2000. gada 1. janvārim. Parādu 
summas samazinājās galvenokārt 
tāpēc, lai varētu dzīvokļus privati
zēt. Vēl jāpiebilst, ka no domes 
budžeta sociālās nodrošināšanas 
sadaļas iedzīvotājiem īres (ap
saimniekošanas) un komunālo 
maksājum u parādu segšanai 
2000. gadā tika izdalīts ap 52 000 
latu. Diemžēl šā gada janvāra lai
kā parādu summa atkal pieaugusi 
par 26 965 latiem (5%).

īrnieku parādnieku skaita sa- 
dalījums atkarībā no parāda (virs 
200 latiem) lieluma un tā izmaiņas 
kopš 1998. gada augusta redza
mas tabulā. Analīzi un secināju

mus, lūdzu, veiciet paši.
Slikti, ka pēdējā laikā sāk pie

augt arī privatizēto dzīvokļu īpaš
nieku parādi. Līdz pagājušā gada 
oktobrim  dzīvokļu īpašnieku 
skaits, kuru parādi pārsniedz 400 
latu, bij a  11, tad līdz šā gada 3. 
janvārim - 15, bet līdz 13. jan
vārim - pat 46. Viņu vidū jau ir 
savs rekordists ar parādu - 1408 
lati - šajā gadījumā būs nepiecie
šami tiesu darbi.

Kopumā 2000. gada laikā tie
sā iesniegtas 98 prasības par izlik
šanu no dzīvokļa parādu dēļ. No 
tiem 41 dzīvoklī ir ģimenes ar bēr
nu, un saskaņā ar likuma prasībām 
tās nevar izlikt no dzīvokļa bez 
dzīvojamās platības ierādīšanas.

Kopš 1998. gada vidus sekoju 
lielo parādnieku (virs 400 latiem) 
skaita un izvietojuma pa mājām 
izmaiņām. Nekā priecīga nav. Pa
rādu summas un lielo parādnieku 
sadalījums pa atsevišķām mājām 
ir ļoti dažāds un, gadiem ejot, mai
nās maz. Tā vidējais parāds, kura 
summa ir mazāka par 60 latiem uz 
vienu dzīvokli, ir mājām Celt
nieku ielā 2,4, un 6, Miera ielā 23 
un Enerģētiķu ielā 15. Toties vis
smagākā situācija ir Skolas ielas 
11/1 mājai, kur kopējais parāds ir 
46 278 lati jeb vidēji - 271,3 lati uz 
vienu dzīvokli. Šai mājā katra ce
turtā (!) dzīvokļa īrnieka parāds ir 
lielāks par 400 latiem. Interesanti, 
ka līdzīgās, kaimiņos esošās mā

jās stāvoklis ir būtiski labāks.
Perspektīvas
Apskatīsim, ko ierosina vai 

apsola darīt Salaspils domes de
putātu kandidāti savās priekšvē
lēšanu programmās. Vispirms jā
konstatē, ka triju partiju program
mās (Tautas partijas, Latvijas ceļa 
un Nacionālās apvienības Namejs 
un Tautas mantojums) smagā dzī- 
vokļu un komunālo pakalpojumu 
problēma vispār netiek pat piemi
nēta.

Uzskatu, ka cerīgākais ir solī
jums izstrādāt mājokļa attīstības 
un apsaimniekošanas koncepciju 
ilgākam laika posmam (Māras 
zeme, LSDSP, TB/LNNK). Šādas 
koncepcijas izstrāde jau ir sākta, 
un šogad mūsu pašvaldības dzī
vokļu jautājumu un sociālās palī
dzības speciālistiem tā būtu jāpa
beidz, kā arī jānodod deputātiem 
apstiprināšanai.

Apsveicami ir partiju solījumi 
atbalstīt dzīvokļu (LDP) un indi
viduālo māju (LZS) celtniecību, 
kā arī dzīvokļu īpašnieku koope
ratīvo sabiedrību izveidi (LSDSP, 
Demokrātu partija).

Apspriežami un vismaz daļēji 
būs dzīvē jārealizē priekšlikumi: 
“pensionāriem un daudzbērnu ģi
menēm jāsaņem kompensācijas”, 
paaugstinoties īres, komunālo un 
citu pakalpojumu tarifiem (Darba 
partija), kā arī “kompensēt izde
vumus par komunālajiem pakal-

jautājums - atbilde

Lasītāji jautā, mēs atbildam
Pirms kāda laika ‘‘SV” saņē-
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ma salaspilietes Ausmas Pod- 
nieces vēstuli, uz kuru viņa vēlē
jās gūt atbildes par sev interesē
jošiem jautājumiem. Uz tiem at- 
bild Sociālās aprūpes un veselī
bas aizsardzības kom itejas 
priekšsēdētājs Jānis Kļaviņš, jo 
liela daļa jautājumu saistīti ar 
sociālo sfēru - jomu, kurā viņš 
darbojas kā deputāts: “Demok

rātiskā sabiedrībā cilvēki lab- 
prāt vēlas iegūt visa veida infor
māciju, kura skar vai varētu 
skart viņu ikdienu, intereses un 
dzīvesveidu. Tāpēc saprotams, 
ka gan Salaspils dome, gan 
“SV”, gan “Salaspils TV” bieži 
saņem salaspiliešu vēstules par 
daudziem ikdienišķiem un ne
ikdienišķiem jautājumiem, kuri 
viņiem daudzu iemeslu dēļ nav 
bijuši izskaidroti.”

Vēstule publicēta saīsināti. 
Ausma Podniece: “Vēršos pie 
jums ar cerībām gūt reālu skaid
rību. Aktuālas pašlaik ir vēlēša
nas. Sīva var izvērsties partiju cī

ņa. Lai dzītos pēc šiem posteņiem, 
ir jāapzinās savas spējas. Cilvēki, 
kuri lielās ar saviem panākumiem 
un skaita tos, neaug savās varē
šanās, ir jāredz nepadarītie darbi 
un trūkumi.

Gribētos zināt, vai partijas arī 
tērē budžeta līdzekļus? Cik? Cik 
tad tagad to deputātu īsti ir? Kādas 
viņiem ir algas? Kā viņi praktiski 
ir sadalījuši savu darbu?”

J. Kļaviņš: “Salaspilī, pēc no
teiktiem valsts likumiem, jābūt 11 
deputātiem un tiem par darbu jā
saņem alga ap 100 latiem mēnesī 
(ar nodokļiem). Likumus negroza 
ne Salaspils deputāti, ne paši 
salaspilieši.

To, ka šobrīd uz Salaspils do
mes deputātu darbu var pretendēt 
10 partiju saraksti, arī nosaka 
valsts likums, un tā ir brīva šo par- 
tiju griba - piedalīties pašvaldības 
darbā. Acīmredzot šīs 10 partijas 
uzskata, ka līdzšinējais pašval
dības modelis, kuru veidoja piecu 
sarakstu deputāti, nav apmieri
nājis visu intereses un vajadzības.

JUMS, SIEVIETES!!!
AVON ielūdz Jūs uz inte resant u 

pasākumu:
- dekoratīvās kosmētikas 

prezentācijas;
- padomi skaistumkopšan ā
- bezmaksas katalogi;
- pārsteigumi un balvas;
- informācija par kompāniju.

10. martā pīkst. 13:00 - 17:00 k/n Enerģētiķis. 
Ieeja bez maksas.

To, kāpēc pašreizējie deputāti 
bija vēlējušies būt Salaspils paš
pārvaldē, viņi deklarēja pirms 
četriem gadiem, atliek tikai tagad 
painteresēties, kā deputātiem iz
devies savus solījumus izpildīt 
(konkrēti - saraksta Mēs - Salaspi
lij deputātiem, jo viņi Salaspilī no
teica toni vismaz astoņus gadus).

Salaspilieši kaut kādā veidā ir 
iedomājušies, ka esošās partijas 
Salaspilī tiek pie budžeta naudas 
un to pat tērē vēlēšanām. Jādomā, 
ka šāda izpratne veidojusies no 
tautā izgājušām baumām, jo, pēc 
likuma un domes darbības noli
kuma, tas vispār nevar notikt Do
me sastāv no 11 deputātiem (dažā
diem), un jebkuru maksājumu, 
kas ir lielāks par 100 latiem, lemj 
gan deputāti finansu komitejā, 
gan domes sēdēs. Un bez viņu 
lēmumiem pie Salaspils budžeta 
naudas tērēšanas vispār nevar tik t  
izņemot gadījumu, ja  vienai parti
jai būtu diktatoriska noteikšana 
pār visu domes darbu.

Tieši tas, ka deputāti pārstāv 
dažādus viedokļus, ir garantija 
aizvien labākai budžeta izpildei 
visas Salaspils labā.”

A. Podniece: “Par Jaungada 
dāvanām - tika apdāvināti vientu
ļie pensionāri, kuri saņēma pārti
ku lata un 50 santīmu vērtībā (tas 
gan esot Gasjūna nopelns). Tajā 
tika iekļauti milti, cukurs un šoko
lādes konfektes. Bet, lai izceptu 
pīrāgus, pie tiem 2 kg miltu vēl 
daudz jāpieliek. Pirms diviem ga
diem saņēmu konfektes, desu un 
vēl visu ko.”

J. Kļaviņš: “Jā, nav labi, ja 
dome var pasniegt tikai nelielas 

(Turpinājumu, lūdzu, 
lasiet 4. lpp.!)

pojumiem, ja tie pārsniedz 40% 
no ģimenes ienākumiem” (LDP). 
Tas prasīs budžeta sociālās nodro
šināšanas sadaļas palielināšanu, 
kura šogad sastāda 443 443 latus 
(11,6% no visa pašvaldības bu
džeta). Salīdzināšanai atgādinu, 
ka īres un komunālo pakalpojumu 
kopējais parāds tikai p/u Dzīvoklis 
apkalpojamā teritorijā līdz 1. feb
ruārim veido 548 524 latus.

Solījums “nepieļaut izlikt no 
dzīvokļa bez citas dzīvojamās pla
tības ierādīšanas” (LDP) skan 
skaisti, tikai to realizēt būs grūti, 
jo jaunu dzīvokļu celtniecībai nav 
naudas, bet parādnieku vidū ir arī 
ļaunprātīgi nemaksātāji.

Priekšlikums “remonta priekšro
cības nodrošināt mājām, kurās 
iedzīvotāji regulāri veic maksāju-

problēma

mus” (Māras zeme) ir loģisks. 
Ideja “kontrolēt monopoluzņēmu
mu (siltumapgādes, gāzes, elek
trotīklu u.c.) pakalpojumu tarifus” 
(Darba partija) ir pretrunā ar liku
mu Par pašvaldībām un Par sa
biedrisko pakalpojumu regula
toriem prasībām.

Ievērojot iepriekšminēto, būs 
ļoti interesanti vērot jaunās domes 
darbus, jo gan LDP, gan TP sola 
radikāli pārskatīt pašvaldības 
budžetu (tikai viena grib būtiski 
palielināt sociālās nodrošināšanas 
sadaļu, bet otra - to samazināt).

Dzīvosim - redzēsim. Varbūt 
“patiesība ir blakus”?

Dzīvokļu saimniecības 
komitejas priekšsēdētājs 

Juris PONE
P /u  D zīvo k lis  fo n d a  esc
Parāda summa (Ls)

6.10.1998.

esošo  d z īv o k ļu  p a t
Dzīvokļu skaits 

01.01.2000.

parādnieku sk a its

01.01.2001.
200 - 299 322 225 186
300 - 399 178 166 107
400 - 499 92 115 72
500 - 599 59 110 79
600 - 699 55 72 38
700 - 799 235 37 43
800-899 27 31 34
900 - 999 19 23 16
1000 -1099 19 18 10
1100-1199 11 8 8
1200 -1299 8 3 1
1300 - 1399 3 6 4
1400 -1499 1 5 1
1500 - 1999 5 8 6
virs 2000 1 4 5
kopā: 939 813 609

domes ziņas

Pēdējā domes sēde notikusi
(Turpinājums. Sākums 1. lpp.)

# Varbūt pēc kādas nedēļas šajās vietās sēdēs citi deputāti

15 lati roku cīņas ceļojošā kausa iegādei; piešķirti 40 lati Salaspils 1. 
vidusskolas matemātikas olimpiādes uzvarētāju apbalvošanai; ap
maksāts BOPU Valgums - S rēķins par 3100 latiem avārijas seku likvi
dēšanai Saulkalnes kanalizācijas līnijā; klubam Salaspils roņi piešķirti 
500 lati, lai piedalītos ziemas peldētāju pasaules čempionātā Somijā un 
dotācija p/u Salaspils poliklīnika - kopsummā 529,56 lati - Saulkalnes 
medicīnas punkta darbības nodrošināšanai uz trim mēnešiem.

No interešu izglītības finansējuma sākumskolas korim tika novirzīti 
344,28 lati, pirmskolas izglītības iestādes (p.i.i.) Daugaviņa pulciņu va
dītājiem - 1080,30 lati, pilsētas p.i.i. - 972 lati un p.i.i. Saime - 700 latu.

No interešu izglītības finansējuma Mākslu skolas koklētāju an
sambļa braucienam uz Minsteri piešķirti 875 lati, bērnu zīmētās ani
mācijas filmas Dīvainais nams izveidei - 770 lati un jaunās dārznieku 
skolas darbības nodrošināšanai Nacionālajā botāniskajā dārzā -170 lati.

Vienbalsīgi tika nolemts arī piešķirt papildu finansējumu interešu 
programmas realizēšanai 2001. gadā: Salaspils sākumskolai - 406,80 
latu un sociālo nodokli, 1. vidusskolai - 733,20 latu un sociālo nodokli, 
2. vidusskolai - 849,14 latu un sociālo nodokli.

Tika izveidotas jaunas štata vietas - sa im niecības pārzinis Daugavas 
muzejā un divas konditores Sociālās aprūpes mājas ēdnīcā, kā arī 
apstiprinātas budžeta iestāžu vadītāju amata algas.

Neatkarī gi no ģimenes ienākumiem deputāti nolēma piešķirt naudas 
pabalstu 40 latu apmērā, ja  ģimenē piedzimis bērns vai mirusi Salaspilī 
pierakstīta persona.

Sagatavoja Inga KRUSTA



jautājums - atbilde

Lasītāji jautā, mēs atbildam
(Turpinājums. 

dāvanas mazāk nodrošinātajiem, 
vientuļajiem  pensionāriem un 
invalīdiem kā šajā gadījumā -1,50 
latu vērtībā (tā izrēķinājuši salas- 
pilieši), taču jāzina, no kurienes 
nāk šī nelielā dāvanu izmaksa.

Domes budžeta ienākumu da
ļu lielā mērā veido strādājošo sa- 
laspiliešu nodokļi (arī no manas 
darba algas katru mēnesi apmē
ram 80 latu tiek atskaitīti nodok
ļos). Faktiski iznāk, ka dāvanas 
visvairāk būtu pelnījuši tie salas- 
pilieši, kuri strādā un maksā no
dokļus, bet tērējam visi salas- 
pilieši. Pasniegt dāvanas domes 
vārdā daudzām iedzīvotāju kate
gorijām uz visiem svētkiem un 
pasākumiem nav iespējams, un 
tam nauda nav arī domāta, jo pir
mām kārtām jānodrošina ar liku
mu noteiktā palīdzība.

Arī nelielo dāvaniņu daudzu
mu nosaka to cilvēku skaits, kuri 
vispār var tās saņemt. Šis skaits ir 
liels, un tāpēc dāvanas iznāk ma
ziņas. Tas, ka Salaspilī ir liels 
mazturīgo iedzīvotāju slānis, ir 
vienkārši fakts, un svētkos pa
sniegt lielākas, vērtīgākas dāva
nas vienkārši nevaram, lai kā mēs 
to vēlētos, jo tas būtu nepareizs 
nodokļu maksātāju naudas izlieto
jums. 2001. gada budžetā kā palī
dzību daudzām sabiedriskajām 
organizācijām  Salaspilī esam 
oficiāli atvēlējuši 2000 latu, lai 
dāvaniņas kļūtu par dāvanām.”

A. Podniece: “Pagājušā gada 
pamatbudžeta izpilde sociālajai 
apdrošināšanai un nodrošināšanai 
- plāns 3 878 207 lati. Kādas 
pašlaik ir pensijas sociālisma laikā 
strādājošajiem? Apmēram 60 latu, 
citiem - vēl mazāk! Viss iet uz le
ju, un tuvojas krahs. Bībelē Pāve
la vēstulē efeniešiem teikts: “Kas 
zadzis, lai vairs nezog, bet lai la-

Sākums 3. lpp.)
bāk cenšas sev sagādāt godīgu iz
tiku ar savu roku darbu, lai būtu 
ko dot tam, kas ir trūkumā.”

Iepriekšējās vēlēšanās J. Put
niņš solīja palīdzību pensionāriem
- septiņi lati katru mēnesi apkurei
- apkuri lētāku; pusi maksas par 
zālēm utt. Kas ir poliklīnikai ar 
bezmaksas receptēm? Viss noju
ka, tā bija pirms vēlēšanām. Auto
buss laikam ir Putniņa nopelns.”

J. Kļaviņš: “Pirms trijiem ga
diem dome tik tiešām pieņēma 
lēmumu atteikties no vispārējās 
septiņu latu maksāšanas ikvienam 
pensionāram, jo dzīve pierādīja 
lielu diferenciāciju nodrošināju
ma ziņā starp pensionāriem - tiem, 
kuru pensija ir virs 100 latiem un 
pat vairāki simti, šāda palīdzība 
bijusi nebijusi, un, atsakoties no 
vispārējās palīdzības, iespējama 
palīdzība tiem pensionāriem, ku
riem tik tiešām tā ir nepiecieša-

 ma."
A. P odniece: “Atcelts lē

mums, kas pieņemts 1998. g. 25. 
novembrī, par sociālo palīdzību 
Salaspils maznodrošinātajiem 
iedzīvotājiem: iztikas minimums
- Ls 38,43, pārtikai - Ls 22,31.” Tā 
nu gan nav patiesība! Veselības 
apdrošināšanas polise (lētākā) no 
18 latiem palielinājās līdz 24 la
tiem (tikai 6 lati, vai ne?). Cenas 
nepārtraukti aug. Apkure dārga, 
karstais ūdens arī (puse no pen
sijas), vēl īre un komunālie pakal
pojumi.”

J. Kļaviņš: “Cilvēki domā, ka 
mēs pārāk maz vai pārāk daudz 
tērējam sociālo vajadzību apmie- 
r i n ā šnai Salaspilī. Pagājušajā ga
dā sociālo vajadzību plāns veidoja 
vairāk nekā 380 tūkstošus latu, 
kas ir pareizi pēc naudas sadales 
proporcijām starp dažādām vaja
dzībām un pret esošo sociālo si-

tuāciju Salaspilī, kurā ir liels 
skaits maznodrošināto, pensionā
ru ar nelielām pensijām, dažādas 
invaliditātes cilvēku, daudzbērnu 
ģimenes ar nelieliem ienākumiem 
un slimojošo cilvēku, kas nevar 
atļauties nepieciešamās zāles un 
medicīniskos pakalpojumus, tā
pēc dome palīdz visu nomaksāt. 
Budžeta līdzekļus sociālām vaja
dzībām cenšamies tērēt propor
cionāli pa mēnešiem, lai pietiktu 
naudas visam gadam (10. -12. da
ļu no gada summas katru mēnesi). 
Ziemas mēnešos reāli iznāk tērēt 
vairāk.

Valsts noteica, ka pārtikas gro
za ikmēneša summai uz vienu cil
vēku jābūt 22,31 lats. Ja ģimenē 
ienākumi ir lielāki, mēs vairs ne
varam palīdzēt, bet tomēr palī
dzību sniedzam ģimenēm, kurām 
ienākumi ir līdz pat 33 latiem par 
“pārtikas grozu”. Katra šāda pa
līdzība tiek izskatīta individuāli 
un pieņemts komitejas lēmums. 
To dara pieci deputāti no dažā
diem sarakstiem, un tas ir kolek
tīvs lēmums. Diemžēl Salaspilī 
daudzām ģimenēm neiznāk valsts 
noteiktais “pārtikas groza” lie
lums, un tad tās sociālo atbalstu 
saņem automātiski, bez mūsu 
lemšanas. (Protams, ja  viņi paši to 
prasa.)

2001. gada budžeta daļu so
ciālajām vajadzībām esam palieli
nājuši līdz 12 procentiem no ko
pējā budžeta, un tas veidos 430 
tūkstošus latu, tāpēc mēs vēl vai
rāk centīsimies pacelt “pārtikas 
groza” lielumu, un tas liecina, ka 
domes Sociālais dienests Salaspils 
iedzīvotāju situācijas uzlabošanā 
tik tiešām daudz dara un labi da
ra.”

Sagatavoja Inga KRUSTA

Saistības vajag pildīt
Priekšvēlēšanu cīņa tuvojas 

loģiskajam nobeigumam. Visas 
partijas godam nogājušas šo ceļu, 
iepazīstinot vēlētājus ar savām 
programmām. Atliek vienīgi gai
dīt 11. marta notikumus.

Izvērtējot nākamo četru gadu 
plānus, šķiet, ka Salaspilī iestāsies 
ja ne komunisms, tad sociālisms, 
kāds ir Zviedrijā, jau nu noteikti. 
Bet kādēļ tad ne? Nešaubos, ka 
katrā partijā ir augstu vērtējami un 
novatoriski noskaņoti cilvēki, kas 
patiesi vēlas mainīt mūsu dzīvi uz 
labo pusi. Jo tauta taču ir piekusu
si no nabadzības, bezdarba un nā
kotnes bezcerības. Progress do
mes darbā būs, kas nav atkarīgs

pēc publikācijas

no tā, vai tiks ievēlēti iepriekšējā 
sasaukuma deputāti (kas arī ne
būtu slikti) vai lielākais baisu 
skaits tiks atdots par jaunajiem 
deputātu kandidātiem.

Kā novēlējumu gribu ieteikt 
jaunajai domei būt novatoriskai, 
aktīvāk piesaistīt investorus un 
mecenātus, nerēķinoties tikai ar 
pilsētas budžetu. Lai Salaspils va
dība vienmēr būtu sagatavota krī - 
zes un dabas stihiju situācijām un 
ātri varētu atr ast tām risinājumu!

Komitejām, kuras darbojas 
saimnieciskajā sfērā, vēlos ieteikt 
regulāras tikšanās ar kolēģiem no 
citām vērā ņemamām pašvaldī
bām, lai apmainītos ar idejām un

Laikrakstam " Salaspils Vēstis" 
S a k a r ā  a r  r a k s t u  " V a i  
s o līts  m a k ā  k r it ī s ? ''

Izlasot iepriekš minēto rakstu, šķiet, ka paši raksta autori nav 
iepazinušies ar ISO 9000 sērijas standartiem. Pirmkārt, ISO 9000 
standarts nosaka kvalitātes vadības sistēmu pamatprincipus un nevis 
preču kvalitāti. ISO 9001 standarts (arī tā 2000. gada versija) nosaka 
prasības kvalitātes vadības sistēmai. Otrkārt, mehānisms, kā cīnīties ar 
narkotiku izplatību, ir iestrādāts visā programmā, sākot ar sadarbību ar 
tradicionālajām reliģiskajām konfesijām un beidzot ar sporta aktivitāšu 
attīstīšanu.

Tēvzemei un Brīvībai/LNNK pārstāvis E. Jāvalds

pieredzi.
Gribētos, lai, apvienojot poli

cijas darbinieku un pedagogu spē
ku, lielāka uzmanība tiktu pievēr
sta jauniešu profilaktiskajam dar
bam. Lietderīgas būtu narkologu 
lasītās lekcijas skolās un tikšanās 
ar pārraides Kriminālā informā
cija veidotājiem. Teicama būtu 
uzticības telefona ieviešana.

Sporta darbiniekiem vēlu vai
rāk rīkot jauniešu tikšanās ar ievē
rojamiem mūsu valsts sportistiem, 
kas guvuši vērā ņemamus rezul
tātus pasaules čempionātos un 
olimpiskajās spēlēs. Tādējādi tik
tu propagandēta sporta dzīves 
ideja.

Kultūras darbiniekiem savu
kārt vēlos ieteikt vairāk demons
trēt dažāda līmeņa sasniegumus 
kultūrās dzīvē.

Varbūt pilsētas mērogā būtu 
lietderīgi organizēt konkursu Rīta 
zvaigzne, kuros atklātos jaunie 
talanti.

Nobeigumā gribētu novēlēt, 
lai domē tiktu ievēlēti paši gud
rākie, taisnīgākie un godīgākie de
putāti ! Tad noteikti viņiem viss iz
dosies!

P.S. Izmantojot gadījumu, no 
visas sirds apsveicu visas Salas
pils sievietes, īpaši deputātu kan
didātes ar 8. martu!

V. Astafičevs, vieglatlētikas 
treneris

vēlēšanas

Pirmsvēlēšanu aptauja
Lai kaut daļēji izvērtētu vē

lētāju domas par pašvaldību vē
lēšanām, kas notiks 11. m artā, 
tika veikta iedzīvotāju aptauja.

Aptaujā piedalījās kalpotāji, 
strādnieki, zemnieki, studenti, 
jaunās māmiņas, pensionāri, inva
līdi, bezdarbnieki, kā arī izglītības 
un veselības nozares darbinieki, 
kopskaitā - 50 iedzīvotāju, no 
tiem - 16 nepilsoņu.

Presē un televīzijā iespējams 
sekot līdzi pirmsvēlēšanu aģitāci- 
jai Rīgā. Jautājot salaspiliešiem 
par vēlēšanas k ampaņas norisi 
mūsu pilsētā, noskaidrojās, ka 90 
procenti respondentu uzskata to 
par apkaunojošu, bet 10 procenti 
- par sliktu. Nepilsoņu vidū intere
se par vēlēšanām ir ļoti maza.

16. februārī Salaspils Vēstīs 
bija publicētas partiju program
mas, par kurām bija ieinteresēti 
daudzi, jo 1200 avīžu latviešu va
lodā visiem gribētājiem nepietika, 
kā arī daļa iedzīvotāju nespēja SV 
iegādāties naudas trūkuma dēļ.

95 procenti respondentu teicās 
piedalīties balsošanā, bet 5 pro
centi - ne. Savukārt visi aptaujātie 
nepilsoņi izteica vēlēšanos balsot, 
ja viņiem būtu tāda iespēja.

Precīzu partiju skaitu, kuras 
kandidēs Salaspilī, zināja tikai trīs 
cilvēki no visiem aptaujātajiem. 
Māras zeme, Latvijas Sociālde
mokrātiskā strādnieku partija. 
Tautas partija un Latvijas Zem
nieku savienība - tās ir partijas, 
kuras respondenti minēja.

Vēlētāji vairāk pievērš uzma
nību sabiedrībā pazīstamiem de
putātu kandidātiem, viņus slavējot 
vai arī peļot.

P ar politiskām reklāmām
Latvijas Zemnieku savienības 

pilsētā izplatītajā lapā redzamas 
ļoti pašpārliecinātu un apmieri
nātu cilvēku sejas. Lapas lejasdaļā 
ir norāde - mūsu programmu 
meklējiet internētā. Interesanti

zināt, cik salaspiliešiem ir pie
ejams inten ets?

Māras zemes lapas noformē
jumā ir vairāk informācijas: vēlē
tājs var aplūkot nelielu deputātu 
kandidātu fotoattēlus, izlasīt īsas 
ziņas par katru no tiem un iepazī
ties ar partijas programmu. Citu 
partiju izplatīto informāciju uz at
sevišķām lapām pilsētā līdz marta 
sākumam ieraudzīt neizdevās.

Aptaujas dalībniekiem tika 
jautāts arī par to, kas viņus visvai
rāk neapmierina.

Juris, autovadītājs - sliktais 
ceļu un ielu stāvoklis.

Jeļena, pensionāre - augstās 
cenas par apkuri un karsto ūdeni, 
solījumi par mēreniem tarifiem 
sen ir aizmirsti.

Edgars, zemnieks - tirgum jā
atrodas tuvāk Skolas ielai, jābūt 
normālām tirdzniecības vietām.

Violeta, jaunā māmiņa - HES 
rajonā nav sakopti bērnu laukumi. 
Šūpoles, soliņi un smilšu kastes ir 
salauztas un sen jau novecojušas.

Mudīte, pensionāre - Doles sa
las iedzīvotāji vēlētos, lai kaut di
vas reizes dienā kursētu maršruta 
autobuss Salaspils-Rīga, kas dolē- 
niešus nogādātu galvaspilsētā.

Ieva, bezdarbniece - ļoti satrauc 
augstais bezdarba līmenis. Netiek 
radītas jaunas darbavietas.

Anna, šuvēja - jārisina jautā- 
jums par skolēnu nodarbinātību 
vasarā.

Visi aptaujātie uzskatīja, ka 
Salaspilij jābūt vairāk sakoptai un 
tīrākai, lai tā ar godu varētu nest 
pilsētas vārdu.

 11. martā mēs paši ievēlēsim 
savas pilsētas ar lauku teritoriju 
jaunos saimniekus, Mūsus aktivi
tāte zināmā mērā noteiks vēlēšanu 
rezultātus. Cerēsim, ka jaunievē
lētie deputāti pildīs savus solīju
mus un attaisnos mūsu cerības.

Salaspiliete Lauma KALNIŅA

Cienījamie v ēlētaji!

LATVIJAS SOCIĀLDEMOKRĀTISKĀS 
STRĀDNIEKU PARTIJAS

deputāti Salaspils domē ar savu godprātīgo un 
enerģisko darbu attaisnos Jūsu uzticību.

Par mūsu priekšvēlēšanu programmas izpildes gaitu 
apsolām Jums atskaitīties katrā gada ceturksnī. 

M ĒS TICAM 
MUMS IZDOSIES

Zigfrīds Visvaldis Mozgirs, SIA Reaktors inženieris;
Juris Pone, Salaspils domes deputāts; 
Ēriks Miķelsons k/n Rīgava direktors;
Inta Elksne, Sociālās palīdzības nama pārvaldniece; 
Sarmīte Macešova, Salaspils domes dzīvokļu daļas 
vadītāja;
O lga Pāvulīte, SIA Rasas-Auto direktore;
Larisa Tuncova, Salaspils domes revīzijas komisijas 
locekle;
Baiba Ziediņa, grāmatu veikala Hercogs-94 direktore; 
Francis Ojārs Cibuls, Rīgas rajona tiesas piesēdētājs; 
Aigars Veide, pašvaldības uzņēmuma Auto-S direktors; 
Aivars Bernāns, Ekonomikas ministrijas 
Uzņēmējdarbības departamenta direktora vietnieks. 

SOCIĀLDEMOKRĀTI

K/n En erģētiķ is 11. 
martā plkst . 17:00 
kinofilma Ķ erta is  

p ro fe so rs  II. 
ieejas maksa - 
LS 0,50 un 0,70.

Gaidīsim visus interesentus 
k/n Rīgava puķkopju klubiņā 

17. martā plkst. 10:00.
Par vīteņaugiem un ziedošajiem 

košumkrūmiem Jūsu dārzā stāstīs 
Nacionālā botāniskā dārza 

asistente Ilma Nereta.

iesaka lasītājs



Košā senioru sadziedāšanās
kultūra

K/n “Enerģētiķis” 24. febru
ārī notika Vidzemes un Zemga
les senioru vokālo ansambļu sa
dziedāšanās. Šādu dziesmotu 
saredzēšanos organizēja Rīgas 
rajona pensionāru padomes 
priekšsēde Aija Kušķe. Salaspili 
viesus uzņēma Zemnieku savie
nības nodaļa un Salaspils domes 
priekšsēde Rudīte Ķikuste, pen
sionāru kopas padomes aktīvis
te. Viņa teica, ka pirms dažiem 
gadiem tāpat iesākusies deju 
kopas Ūsa ierosinātā sadanco
šanās, nodibināts ceļojošais 
kauss un ik pavasari tautas deju 
entuziasti dodas ciemos pie kā
das no dalībnieku grupām. Var
būt ar ansambļiem ir tāpat.

Koncerts bija izdevies košs un 
bagāts ar jaukiem pārsteigumiem. 
Kā pirmā uz skatuves kāpa Vidri
žu kopa, sveicinot klausītājus ar 
romantisku melodiju, tad Gulbe
nes Sarma, kas dibināta Atmodas 
laikā. Ulbrokas Sagša lepojas ar 
četrdesmit nodainotiem gadiem, 
bet Gulbenē balsis saskaņo vīru 
ansamblis Namejs, Jelgavas Zem

gales virši turpināja iesākto pat
riotisko tēmu. Priecēja Lēdurgas 
jautrās vecmāmiņas. Pa vidu uz
stājās Salaspils Viktorija, kam 
dziesmu kamolā vairākas Viktora 
Pizāna komponētās melodijas ar 
Knuta Skujenieka vārdiem.

O, kas par kolosāliem dziedā
tājiem mīt Gaiziņa pakājē! Āronas 
Mārtiņrozes dziedāja agrāk ne
dzirdētu košu ziņģi no vecmāmi
ņu pūra lādes. Tās skolo bijusi sa- 
laspiliete, jauktā kora soliste Inese 
Nereta. Daudz prieka sagādāja 
Madonas pensionāru biedrības 
lauku kapella Noskaņa. Mūziķi 
entuziasti no vijoles, akordeona, 
kokles, bungām un svilpītes izvili
nāja brīnumjauku tautisku mūzi
ku, kas pārspēj visus modernos 
ansambļus. Lielplatones Mežābe
le kopā ar tautas instrumentiem 
dziedāja draiski.

Ogres kultūras nama folkloras 
ansambļa Artava sievas vareni ap
dziedāja cita citu. Bet Madonas 
Invalīdu un pensionāru biedrības 
Veldze apliecināja veco ļaužu dzī
ves gudrību dziesmā.

Visi kopā nodziedājām arī sa
tikšanās himnu Daugav' abas 
malas, R. Ķikuste un A. Kušķe 
ansambļu vadītājiem dāvināja 
košas neļķes un bukletu Salaspils, 
V. Pizāns - paša komponēto dzies
mu notis. Līksmās tikšanās prieks 
turpinājās pie galdiņiem un deju 
placī.

Dzirdēju, ka jautrie Madones 
pusēs lauku mūziķi tiks aicināti uz 
nākamo pensionāru saietu. Iemi
nos, ka mums arī derētu tāda ka
pella. Ai, kapella taču mums ir! 
Kad Rīgavas Ūsiņš uzņēma cie
mos tautas deju ansambļus no Po
lijas, Vācijas, Itālijas un arī Latvi
jas rajonu deju kopas, kultūras na
ma pagalmā ne mazāk aizrautīgi 
muzicēja Mākslu skolas Mūzikas 
nodaļas pedagogi un direktors 
Vilnis Borovskis draiski dziedāja 
Pliks un nabadzīgs... Politiķu ne
saskaņu dēļ nenoniecināsim savē
jos māksliniekus!

Aija NEIBURGA

feļetons

Par malšanu un malējiem
 Izskatās, ka nupat iet vaļā. 
Priekšvēlēšanu dzirnas sākušas 
griezties, iedarbināti visi gaņģi 
gan ar vēju, gan ar ūdeni - pelavas 
vien put. Visiem redzams, ka maļ, 
malēji arī zināmi. Tik viena bēda 
- graudu pamaz, vien balandu sēk
las, un tās pašas vienreiz jau mal
tas pirms četriem gadiem. Dažādī
bas dēļ klāt piemaltas ušņu galvas, 
tā teikt, cita buķete - cits smeķis. 
Saņemos, uzvelku goda kārtu un 
eju skatīt malējus vaigā (par tādu 
iespēju biju informēts caur Pensi
onāru padomi, jo, raugi, 17. feb
ruārī Enerģētiķī uz tikšanos esot 
aicinātas visas 10 partijas, kas 
mūs beidzot izvedīšot uz taisna 
ceļa). Jā! Te nu viņi tiek celti 
priekšā uz bīnes kā tādi pravieši, 
kam skats gaišāks un doma cietā- 
ka (dažs gan izskatījās tāds pabur- 
zīts, laikam tieši no dzirnavām). 
Skaitu - sanāk deviņas partijas, iz
rādās, Namejs ar visu mantojumu 
savu iznācienu pietaupījis labākai 
sabiedrībai. Nekas, klausīsimies 
šos pašus, tak jau pilna skatuve. 
Klausos, skatos, sev par brīnumu, 
daudzus jau redzēju, tepat, domes 
kambaros, šiverējot. Nu, jā! Mā
ras zeme, kurš tad tos nezina! Uz
reiz redz, ka cilvēks pieradis uz 
skatuves stāvēt un priekšā sēdēt. 
Pats smuks, valodiņa gluda, glu
da, pat neērti pavaicāt (ka neno- 
jauc sakāmo) par iepriekšējos ga
dos sasēdēto un sadarīto. Tikai 
tāda ķecerīga sajūta - divreiz solī
tais trešajā reizē var neiet cauri.

Tad Raiņa mazbērni. Pag, vai 
tik tie nav tie, kas savus radioso- 
lījumus ierunājuši bērnu balsti- 
ņās? Lai nu kā, bet vadoņa - aka
dēmiķa - rakstu krājums ir līdz kā 
kārtīgam musulmanim Korāns vai 
ķīnietim Mao citāti. Labi vismaz, 
ka programmā godīgi pasaka, ka 
“jaunais laiks, kas šalkās trīs” būs 
jāved ļaudīm pašiem. Arī iepriekš 
solītā siltināšana vairs nav aktu
āla, tagad būšot jācīnās ar siltuma 
zudumiem. Pašvaldības pasūtīju
ma palielinājums Salaspils zem
niekiem arī bija solīts. Nu un tad? 
Paši vainīgi, ka nemācēja vajadzī
go preci piedāvāt. Un vispār - 
mums savi rēķini kārtojami.

Ir arī jaunas sejas. īpaši re
dzams uzfrišinātais Zemnieku sa
vienības vaigs - divi sprauni zuk- 
seri ar eiropeisku redzējumu un 
diplomētu valodu apskaidro nesa
protošai tautiņai savas partijas spi
ces klātnebūšanas fakta nenozī- 
mību tādā provinces saietā - mēs 
paši pārstāvam, tā teikt, gan lē
mējvaru, gan izpildvaru (priekš
sēdei, kā presē var lasīt, tuvāka ir 
tiesas spriešanas vara).

Tepat ir arī sarkanbaltsarkano 
tautiešu partija Tēvzemei un Brīvī
bai. Nosecinājis, ka zālē sēdoša
jiem datoru nav, priekšstāvis di
ženā pieticīgumā atzīst, ka ar me
dicīnas vadīšanu viņam izgājis 
greizi. Varbūt, ka ar domes vadī
šanu ies labāk, tur jau dakteru nav, 
vieni pacienti. Un ko tad paši so
la? ISO 9000 standartus. Tur viss 
esot iekšā. Nesaprotat? Paši vainī
gi. Tieši šī standarta trūkums lie
dza tēvzemiešiem izpildīt iepriek
šējā reizē solītos 39 labus darbus, 
arī māju siltināšanu un zudumu 
samazināšanu, dzelzceļa pār
brauktuves projektēšanu u.c. Ta
gad citi laiki, citi standarti, tik ne
padodies, latvieti!

Visā šajā daudzbalsu korī pie 
meldiņa Solīt sola pagalam pieti
cīga izskatās Tautas partija. Lai
kam tāpēc, ka jauna un vēl nav ap
guvusi solīšanas meistarstiķus. 
Nē! Izrādās - grib strādāt un aicina 
arī citus pie darba. Ekonomikas 
m inistru lai bija uzaicinājuši 
pirms tam. Žēl tikai, ka vietējiem 
biznesa asiem nebija ne laika, ne 
vēlēšanās kaut ko uzzināt par eko
nomiskām būšanām un iespējām. 
Es gan uzzināju pa tiešo, no dzīva 
ministra. Būs jāpadomā. Šitiem 
vismaz nekādi rēķini nav jākārto 
un savi ienaidnieki un goda laupī
tāji jāatmasko.

Ar nepacietību gaidu Darba 
partijas prezentēšanos, jo dienu 
iepriekš tīri vai apraudājos, izlasot 
šīs kopas programmā pasludināto 
miera vēsti: “Salaspils sociālo bu
džetu veidosim tā, lai piemaksas 
pensionāriem tuvinātu viņu mi
nimālos ienākumus iztikas mini
muma līmenim (Ls 85).” Sapulcē 
gan par to ne vārda. Saprotama 
lieta - tik smalkā sabiedrībā (uz 
skatuves) par naudu runāt ir ne
smalki, bet gribētos gan uzzināt, 
kad un kur šī tuvināšana notiks, jo 
gribētos tajā brīdī būt ļoti tuvu 
klāt.

Visi tādi norūpējušies par tau
tas miesīgām un garīgām vajadzē
šanām, visiem domas pie tautas 
vien, pie tautas vien. Brīnums, ka 
nesaplēsās par ekskluzīvām tiesī
bām būt lielākam labvēlim nekā 
citi. Pieredze taču ir (tiesa - ne vi
siem). Visas acis esmu iztērējis 
esošo, bijušo un pirms bijušā do
mes vadoņu dižo veikumu aprak
stus avīzē lasot. Rādās, ka te var 
sanākt vesels scenārijs vietējā 
drātstelevīzijā.

Nu man tas skaits jau ir noju
cis. Tāpēc uzteikšu pasākuma me
nedžeri dr. O. Gasjūnu, kurš aug
stākā mērā organizēti un prasmīgi 
novadīja šo šovu. Acīmredzot lieti 
noderēja viņa ilggadējā ārsta 
praksē gūtās iemaņas. Arī publi
kas vērtējums par redzēto un dzir
dēto bija latviski lietpratīgs un uz 
skatuves sēdošajiem pamācošs.

Priekšvēlēšanu dzirnas uzņem 
apgriezienus. Dod Dievs, ka 11. 
martā izdotos saskatīt, kurā gaņģī 
tek graudi, tīri un darbīgu cilvēku 
audzēti. Mēs jau sen to esam pel- 
nījuši

Pensionārs 
Voldemārs VEGNERS

..Es zinu, ka mēs tiksim ies klubiņā senā  
Kā teikā, kā  stāstā, kā  dzejā..,

K/n Rīgava 17. martā plkst. 19:00 ģimeņu kluba Saskaņa 20 
gadu jubilejas balle.
Prieku radīsim paši.

Pārsteigumus gādās: deju grupa Buras, Linda un Artūrs Manguļi, 
aktieris Dainis Ozoliņš.

Jubilejas viesi - Inese Mača ar Mājas svētību.
Gaidīti visi bijušie Saskaņas dalībnieki.

Ballē līdz rītam spēlēs IRA un draugi. Sīkāka informācija pa tālr. 41163.

Valmieras ansamblis "Dore", dziedādams tautas melodijas

vēlēšanās

Lai top gaisma Aconē!
Salaspils lauku teritorijā ir 

ciemats Acone, kur meža ielokā 
atrodas piecas dzīvojamās mā
jas. Šo māju rajonā ir paredzēts 
ielu apgaismojums, ar kuru viss 
bija kārtībā, kamēr mājas atra
dās Rīgas TEC 2 pārvaldījumā.

Ar 1999. gada 1. oktobri mā
jas tiek nodotas Centrālās dzīvo
jamo māju privatizācijas komisi
jas valdījumā un par apsaimnie
kotāju kļūst Salaspils SIA Salas
pils celtnieks.

Pēc 1999. gada novem bra 
apgaismojums tiek atslēgts un vēl 
līdz šai dienai vakara stundās dzī
vojamais rajons ir pilnīgā tumsā, 
ieskaitot pilsētas maršruta auto
busa pieturu. Aconieši neiet vis 
gulēt ar krēslas iestāšanos, bet arī 
vēl strādā un no darba brauc mājās 
jau tumsā. Līdz mājām tad nu jā- 
kuļas, kā kurš prot. Ātrās palī
dzības šoferiem arī ir problēmas, 
ja meklētā otrā korpusa vietā at
rasts ceturtais (viņiem darba no
teikumos nav strikti norādīts mek
lēt māju numurus ar kabatas luk
turīti).

2000. gada rudenī pacietīgie 
aconieši raksta kopīgu vēstuli Sa
laspils domei, lai rastu skaidrību 
par tumšo situāciju Aconē, bet 
atbildi gan vēl gaida līdz šai die
nai, kā saka: tuneļa galā gaismu 
neredz.

Līdz pašvaldību vēlēšanām 
laika atlicis pavisam maz. Aconē, 
kā jau tumšā vietā, par vēlēšanām 
vispār nekas neliecina. Bet tomēr 
- šeit ir četras deviņstāvu mājas, 
katrā mājā 73 dzīvokļi, un vēl 
viena piecstāvu dzīvojamā māja. 
Jā, cienījamie deputātu kungi, 
esošie un topošie, ja  nedaudz 
parēķina, tās vēlētāju balsis ne
maz tik maz nav.

Bet aconieši šoreiz balsos par 
to partiju, kas ieslēgs gaismu Aco
nē. Varbūt tomēr no 10 Salaspilī 
kandidējošām partijām kāda to 
varētu izdarīt, tur taču ir LZS, 
LSDSP, demokrāti - tur mums tādi 
pazīstami uzvārdi...

Nu tad - lai top gaisma Aconē!

M. BRICE Aconē
turīti).

P/u Salaspils siltums p a ziņojums!
Lai uzlabotu dzīvojamo māju siltumapgādes jautājumu risināšanu, tiek 
organizēti māju energoapgādnieku kursi kvalifikācijas paaugstināšanai. 

Pēc sekmīgas kursu beigšanas tiks izsniegts kvalifikāciju apstiprinošs 
dokuments. Pieteikties un sīkākas uzziņas var saņemt 

pa mob. tālr. 9166162.
K/n R īgava . martā plkst. 14:00 Olgas konkurss - disenīte bērniem. 

Informācija pa tālr. 41163.

“Steidzies iepriecināt pretimnācēju 
ar labu vārdu - var gadīties, ka viņu 

vairs nesatiksi!”
Godājamie Salaspils 1. vidusskolas 

triju pēdējo gadu absolventi!
Jūs tiekat mīļi aicināti uz absolventu 

vakaru 9. martā plkst. 18:30 
Salaspils 1. vidusskolā.

Līdzi ņemiet labu garastāvokli, 
groziņu un 30 santīmu!

K/n Enerģētiķis 10. martā plkst. 
11:00 bērnu klubiņš “Zelta 

atslēdziņa” aicina bērnus un 
vecākus uz izrādi “Brēmenes 
muzikanti”, spēles, rotaļas, 

balviņas, pārsteigumi, POPIELA. 
Ieejas maksa - Ls 0,30.

K/n Rīgava 
23. martā plkst. 21:00 

koncertā un ballītē 
spēlēs grupa Līvi.

Lai ierobežotu zādzības no dzīvokļiem un privātmājām,

S a la s p i ls  a p s a r d z e s  f i r m a  
Holmsserviss

sadarbībā ar pašvaldības policiju līdz 2001. gada 1 .  jūnijam veic 
akciju, kuras laikā tiek piedāvāta apsardzes signalizācija par 
ražotāja un vairumtirdzniecības cenām (iespējama nomaksa). 
Pēc apsardzes s igna lizācijas 

uzstādīšanas un pēc signāla 

TRAUKSME” saņemšanas uz Jūsu 

objektu izbrauc pašvaldības 

polic ija.

Tālr.: 46930, 40127; 
mob. tālr. 9180079.



Ja Jums ir vajadzīga:
□ pašvaldības policijas
□  administratīvās komisijas;
□  un cita veida palīdzība 

ekstremālos gadījumos,
zvaniet: 1-7980034, 1-7980033, 1-7980032

□ ātrā medicīniskā palīdzība - 40003.

K R I M I N Ā L Z I Ņ AS
P A G Ā J U Š A J Ā  N E D Ē Ļ Ā

24. februārī  plkst. 23:00 Dienvidu 
ielā 9 dzīvokli savstarpēja strīda 
laikā Olga K. ar tabureti iemeta pa 
kāju savam vīram.

27. februāri plkst. 22:00 Skolas ielā 
11/1 dzīvoklī Andrejs P., būdams 
alkohola reibumā, sarī koja ģime
nes skandālu.

Naktī no 2. uz 3. martu Salaspils 
tirgū SIA Ruslans un Co kioskā, 
atslēdzot signalizāciju un uzlaužot 

Pēc Salaspils policijas

jumta segumu, nozagtas preces un 
uzlauzti SIA Joker spēļu automāti.

3. martā pīkst. 18:13 Rīgas ielā 1 
SIA Nelda tirdzniecības zālē tika 
aizturēta Līna P., kura mēģināja 
nozagt gaļas žāvējumu iepakoju
mā.

4. martā pīkst. 15:40 Skolas ielā 7 
gaitenī Sergejs K., būdams alko
hola reibumā, lamājās necenzē
tiem vārdiem.

nodaļas materiāliem sagatavojusi 
Inga ŠPAKA

A U T O V E I K A L S
S a l a s p i l i ,  M a s k a v a s  i e l a  9 ,  

tālr. 2942688, mob. tālr. 9132614 
Amortizatori, bremžu kluči, gultņi, 
stūres pirksti, atbalsta šarnīri, 
siksnas, akumulatori, filtri, sūkņi, 
izpūtēji, motora daļas, eļļas, 
autoķīmija un elektropiederumi. 

dāvina m eklē darbu
>L abu , lielu sargsuni: 2 gadi, 
mīlīgs, melnā krāsā. Mob. tālr. 
947574.

Sieviete (25). Māku šūt, zīmēt, 
varu būt apkopēja, mājkalpotāja, 
veicu arī citus darbus. Tālr. 42153. 
>D atoroperators. Var instalēt 
Windows, MS-Office programmas 
un montēt datorus. Tālr. 40882. 

Godīga, kārtīga sieviete meklē 
pastāvīgu datoroperatores darbu 
(Windows '95, Word, Excel, Po- 
werpoint, Outbook, Access, Corel 
Draw, Internet, lietvedības pama
ti). Ir iemaņas marketingā, darbā 
ar cilvēkiem. Izskatīšu citus pie
dāvājumus. Tālr. 9758693, Jolan-
ta. ______________________
> P rogrammists - inženieris - ma
temātiķis: atskaites, noliktavu, 
grāmatvedības programmas, kon-
sultācijas. Tālr. 45172.________
>Elektroniķis: visas problēmas, 
kas saistītas ar datoru. Tālr. 
45172.

htp://www.elaks.lv

Latvijas Juridiskais 
serviss un Latvijas 

Reģionālā šķīrējtiesa

Tālr.: 2947210, 7506642 
Mob. tālr. 6538876

S L U D I N Ā J U M I
>A /m  VAZ- 2106 1991.g. ideālā 
tehniskā un vizuālā kārtībā. Tālr. 
44590, mob. tālr. 9440568. 
> V asarnīcu HES rajonā: māja, 
siltumnīca, augļukoki, kopts. Tālr. 
46808, mob. tālr. 6404066. 
>Iekoptu dārzu Doles salā. Māja 
(plīts, pagrabs), 600 m2. Tālr. 
46808, mob. tālr. 6404066. 

Dienvidu puses garāžu Līvze- 
mes ielā 25. Mob. tālr. 9496838. 
>Datoru Celeron 466. Mob. tālr.
9211765.___________________
>Putekļsūcēju EIO par Ls 45 
(jauns, jauda 1300 W). Tālr. 
42262.

Sausu, skaldītu malku, ar pie
gādi. Tālr.: 7709007, 7709008.
Mob. tālr. 9790702. _________
>L ēti - elektrisko plīti AE6 labā 
tehniskā stāvoklī vai MAINU pret 
p līti tādā pašā kārtībā. Tālr. 
46306, darbā - 41599, Evita. 

Privatizētu 1-istabas dzīvokli 
Enerģētiķu ielā (specprojekts, vi
sas ērtības, 19/39 m2, 8/9). Cena 
5999 USD. Mob. tālr. 9248239. 
> 1 -istabas dzīvokli Ogrē vai 
MAINA pret 1- vai 2-istabu dzī
vokli Salaspilī ar piemaksu. Tālr. 
50-21188, mob. tālr. 9710205. 
>l-istabas dzīvokli (18 m2). Tālr. 
44196, mob. tālr. 9250933. 

2-istabu dzīvokli Lielvārdē, 
Rembatē vai MAINA pret 1- vai 
2-istabu dzīvokli Salaspilī ar pie
maksu. Tālr. 50-71699, mob. tālr. 
9580380.
> 3 -istab u  dzīvokli (ļo ti silts, 
sauss, saulains, 9/9, labs remonts, 
ir Zemesgrāmatā) HES rajonā.
Tālr. 40472 (vakaros).________

Privatizētu 4-istabu dzīvokli la
bā stāvoklī (602. sērija, 7. stāvs, 
77 m2, ūdens un siltuma skaitītāji, 
zemas kom unālās izm aksas). 
Tālr. 46276, mob. tālr. 9179721. 

Importa skrituļslidas (37. izm.), 
sekciju Imanta, logu rāmjus (3 x 
1,5; 1,3 X 1,5), durvis (dažādas), 
grīdas presēto papi, gāzbetonu (2 
m 3), elektrisko apkures katlu 
(automātika, jauda līdz 15 kW un 
cirkulācijas sūknis), caurules ar 
siltumizolāciju (50 mm), ūdens 
sūkni Komunaļņik.Tālr. 44532. 

Labu, divguļamo dīvānu (1,80 
x 1,70, veļas kaste) par Ls 25 un 
tehnisko trenažieri par Ls 30. 
Tālr.: 46306, darbā - 41599, Evita. 

Vasamīcu jaunbūvi d/s Dole. 
Kopējā platība apmēram 220 m2. 
Tālr. 42331 (vakaros).
> S tū ra  dīvānu (atsperes, veļas 
kaste, liela guļamā platība, jauns) 
par Ls 190. Tālr. Rīgā 425637, 
mob. tālr. 9160309.

Bībeles konkordanci (jauna, 
krievu val., Ls 7); gāzes plīti (po
ļu, 4 riņķi, Ls 10). Tālr. 49981,
Ainārs._____________________
>Šmirģeļus, kondicionierus, pre- 
si (6,3 tonnas), giljotīnu, vertikālo 
urbjm ašīnu 135. Mob. tālr. 
9254739.
>L abus ēdamos kartupeļus. Ir 
vairākas šķirnes. Iespējama pie-
gāde mājās. Tālr. 45865.______
>  Akumulatoru DETA (Vācija, 
12V, 44Ah, 210A) par Ls 15; pus
vilnas dziju (balta) par 2 Ls/kg; 
stiklu (4 mm biezs, 145 x 45, 60 
gab.). Tālr. 42878, mob. tālr. 
6586064.

>M āju vai apbūves gabalu vai 
MAINA pret dzīvokli ar piemak-
su Mob. tālr. 9488232.________
>M āju vai apbūves gabalu. Mob.
tālr. 9133884.
J auna ģimene vēlas pirkt pri- 
vātmāju Salaspili, vēlams bij. ag
rofirmas rajonā. Iespējama ap- 
gādniecība, uzņemamies juridis
ko dokumentu kārtošanu. Tālr. 
7093204 (līdz 17), mob. tālr.
9269917.___________ ________

Sertifikātus. Mob. tālr. 
9524452 vai vērsties Salaspili, 
Skolas ielā 10, 2. stāvā, 45. kab. 
>-Dārzu HES, RTEC 2, Dārziņu 
vai Rumbulas rajonā. Mob. tālr. 
9156169.
>l-istabas dzīvokli Salaspilī, vē
lams bij. agrofirmas. Miera vai 
Dienvidu ielas rajonā, bez starp
niekiem. Tālr. Rīgā 7597747 (pēc 
18).

maina
>3-istabu dzīvokli deviņstāvu 
mājā pret 4-istabu dzīvokli. Tālr. 
42533 (pēc 18), mob. tālr.
9265700.______________
>3-istabu dzīvokli Enerģētiķu 
ielā (1/9, nav privatizēts) pret ma- 
zāku dzīvokli. Tālr. 40037. 
>2-istabu dzīvokli Imantā-5 (3/5, 
ar visām ērtībām, parādu nav, pri
vatizēts, lodžija) pret 2- vai 3-ista- 
bu dzīvokli Salaspilī. Tālr. Rīgā
414742._______ _____________

2-istabu dzīvokli Jēkabpilī pret
1- istabas dzīvokli Salaspilī. Mob. 
tālr. 9762366.
>  1-istabas dzīvokli (Dienvidu 
ielā, 4/5, 18/34 m2) pret 2- vai 3- 
istabu dzīvokli vai PĀRDOD. 
Tālr. 45193.

>Steidzami vēlamies īrēt 1- vai
2- istabu dzīvokli Salaspilī vai 
Saulkalnē. Mob. tālr. 9712685. 
>Ļ oti kārtīga divu cilvēku ģime- 
ne vēlas uz nenoteiktu laiku no 
kārtīgiem saimniekiem īrēt labie
kārtotu, mēbelētu 2- vai 3-istabu 
dzīvokli labā stāvoklī Salaspilī. 
Tālr. 7284359 (darbadienās plkst. 
19 - 22, brī vdienās - visu dienu).

>Komerctelpas veikalā Ābelīte 
(160 m2). Mob. tālr. 9220710. 
>Garāžu bij. agrofirmas rajonā. 
Tālr. 49849 (vakaros), mob. tālr.
9797442.
1 -istabas dzīvokli HES rajonā 
(1. stāvā). Var komercnolūkiem. 
Tālr. 42791 (pēc 20), Ludmila.

Salaspilī: metālapstrādes tehno
logam ar ražošanas procesa orga
nizatora iemaņām; frēzētājam; 
virpotājam uz virpojamā darba
galda un atslēdzniekam. Mob. 
tālr. 9294438.

Transporta pakalpojumi ar auto
mašīnu Mercedes: mēbeļu, sadzīves 
tehnikas, celtniecības materiālu, 
pārtikas produktu u.tml. pārvadā
šana. Brīvdienu nav. Palīdzēšu 
iekraut. Tālr. 47138, mob. tālr.
9549757.____________________

Virtuves mēbeles pēc pasūtīju

ma, koridora iekārtas. Liels sorti
ments un pieņemamas cenas. Dizai
nera pakalpojumi bez maksas. Tālr.: 
46351, 46184, mob. tālr. 9259526. 

Reisi uz Viļņas tirgu trešdienās 
un piektdienās. Izbraukšana pie k/n 
Enerģētiķis pīkst. 21. Tālr. 42245,
mob. tālr. 9293578.____________

Dzīvokļu remonts, santehnikas 
darbi, visa veida iekšējās apdares 
darbi, pakalpojumi pēc eirostan- 
darta: flīzes, parkets, arkas, logu un 
durvju maiņa. Bez brīvdienām, lēti.
Mob. tālr. 9450644. ________

Kravu pārvadājumi ar a/m DAF 
400, 11 un a/m ZIL pašizgāzēju
- 5 (grants, smilts, šķembu, kūts
mēslu, zemes, malkas piegāde). 
Tālr.: 49927, 49618, mob. tālr.
9517890. 

Licencēta firma veic privātmāju, 
ražošanas un citu ēku būvniecību no 
projekta līdz atslēgai; telpu eiro- 
standarta remontu un rekonstruk
ciju. Tālr. 49927, mob. tālr.
9517890.____________________

Galdniecības izstrādājumi: logi, 
durvis, mēbeles, apdares līstes. 
Tālr.: 49927, 49618, mob. tālr.
9517890.___________ ________

Firma Sater labo ledusskapjus 
jūsu mājās. Lēti, ar garantiju, bez 
brī vdienām. Tālr. 1211216 (plkst. 9
- 21), mob. tālr. 9299768. 

Atjauno vannu emalju dažādos 
toņos. Kvalitāte, garantija. Mob.
tālr. 9273250.________________
P lastikāta logu un durvju piegāde 
un montāža, laminētas grīdas 
piegāde un ieklāšana. Mob. tālr.:
9265973, 9630509.

Veikals Mobilie telefoni piedāvā 
iegādāties: Nokia 5110 par Ls 37 un 
kopā ar Zelta zivtiņu - par Ls 45,50; 
Ericsson 2618s par Ls 44, kopā ar 
Zelta zivtiņu - par Ls 52,50. Mēs Jūs 
gaidām Rīgas ielā 1 (blakus aptiekai
Nelda)\_____________________

Anonīmi! Palīdzība mājās ilg
stošas dzeršanas un paģiru novēr
šanai. Alkoholisma (torpēda, ampu- 
la) un narkomānijas ārstēšana. Visu 
diennakti. Ir sertifikāts. Tālr. 47004,
mob. tālr. 6588317.____________
Š ujmašīnu tehniskā apkope un 
remonts. Tērbatas 49/51. Tālr. 
7312634 (darba laikā), mob. tālr.
9132057.____________________

Tulkoju no latviešu uz krievu 
valodu un otrādi. Rakstu tekstus ar 
datoru. Veidoju tabulas, grafikus. 
Kvalitatīva izdruka. Tālr.: 7312578, 
211705 (plkst. 9-16), 49873 (plkst. 
19 - 22), Sandra.______________
> Autoceltņa Ivanovec pakalpoju
mi līdz 14 t; celtniecības materiālu 
un mazgabarīta kravu pārvešana 
līdz 2,5 t. Tālr. 41348, mob. tālr. 
9254739.

21. marta brauciens uz Belosto- 
kas (Polija) tirgu un ūdens atrakciju 
parku. Izbraukšana 20. martā pīkst. 
20, maksa - Ls 12. Tālr.: 50-24296, 
50-48992, mob. tālr. 9427764. 
>Braucieni uz Viļņas tirgu. Iz
braukšana pirmdienās, trešdienās, 
piektdienās. Mob. tālr. 9247230. 

Restaurē mīkstās mēbeles. Tālr. 
44878, mob. tālr. 9221307. 
>Dzīvokļu un privātmāju remonts. 
Ātri; lēti, kvalitatīvi. Mob. tālr.
9579880.____________________
>Firm a Salvija izgatavos un uz
stādīs: durvis, logus, dekoratīvos 
žogus, norobežojumus, soliņus un 
citus galdniecības izstrādājumus. 
Iestiklos lodžijas, balkonus un 
siltumnīcas. Cenas pēc vienošanās. 
Ir transports. Gaismas ielā 8, tālr. 
41180.
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